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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018 - 2024  
 

 

PROTOKÓŁ NR 55/24 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 19 marca 2024 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  
 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Listy obecności: członków Komisji i gości stanowią załączniki nr 1i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o planowanych działaniach promocyjnych Powiatu Zgierskiego. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXXIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Włodzimierz Pietruszewski otworzył 55 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia 

   

Ad. 2 

Informacja o planowanych działaniach promocyjnych Powiatu Zgierskiego (materiał sesyjny). 

 

Radny Robert Chocholski przekazał, że zgodnie z regulaminem złożył, drogą meilową, 

wniosek o nadanie tytułu Ambasadora Powiatu Zgierskiego dla Pana Arkusińskiego, którego 

wystawa jest możliwa do zwiedzania w Muzeum Miasta Zgierza. Jest to osoba, która 

rozsławia  miasto Zgierz i Powiat Zgierski na szerszej arenie. W związku z tym prosił                              

o pozytywne rozpatrzenie tego wniosku. Jednocześnie zapytał, jaki jest termin i czy w tej 

kadencji jeszcze jest szansa na decyzje w tej sprawie. 

 

Inspektor Biura Promocji i Redakcji Gazety Powiatowej Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Łukasz Roman  potwierdził, że wniosek wpłynął i termin na jego rozpatrzenie jest 30 dni. 

Prawdopodobnie w najbliższym czasie będzie on przedmiotem posiedzenia Zarządu. 

 

Ad. 3 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXX/541/23 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2024. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 7 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w zakresie Komisji. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXX/540/23 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2024-2037. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  
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Komisja przy 7 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w zakresie Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Zgierz  

na opracowanie kompletnej dokumentacji wraz z uzyskaniem decyzji środowiskowej  

na zadanie pn. „Budowa drogi dojazdowej do terenów Łódzkiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej w dzielnicy Rudunki w Zgierzu”. 

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił projekt uchwały.  

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 54/24 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 5 

Radny Adam Świniuch przekazał, że chodnik przy drodze w Grotnikach został posprzątany. 

Teraz  prowadzone są tam takie dość intensywne prace przy budowie chodnika dalej przy tej 

naszej drodze. Czy to my budujemy, czy gmina? 

 

Starosta oznajmił, że jest to nasze zadanie i chodnik  sprzątała nasza brygada drogowa. 

Wczoraj przywieziona została zamiatarka do ciągnika, także w tym tygodniu zaczynamy 

sprzątanie ulic. Jeżeli chodzi budowę chodnika w Grotnikach to w tej chwili jest ona 

wykonywana.  

 

Radny Robert Chocholski podniósł sprawę organizacji przestrzeni przy skrzyżowaniu ulic 

Gałczyńskiego i Parzęczewskiej przy Zgierskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Kiedyś tam była 

kwestia zieleńca, zadbania o tę zieleń. W tej chwili bardziej uciążliwa jest sprawa 

nieuregulowanej tej przestrzeni, jeśli chodzi o organizację ruchu. Nie ma tam wyznaczonych 

żadnych miejsc parkingowych ani żadnej możliwości zatrzymania się czy zaparkowania. 

Prosił o przyjrzenie się tej przestrzeni, bo nie ma tam żadnego oznakowania. Zdarzają się 

sytuacje, że czasami podjeżdżają tam osoby,  na jakieś wydarzenia senioralne do SEMu, gdzie  

funkcjonuje Klub Złoty Liść i nakładane są mandaty, bo wzywana jest Straż Miejska                         

czy Policja. Jest to w bliskim otoczeniu skrzyżowania i może to uniemożliwia organizację 

wjazdu i zjazdu chociaż przed remontem tam były miejsca parkingowe, jak również przed 

samym wejściem do Spółdzielni. Jeżeli jest to niemożliwe, to może trzeba przygotować  jakąś 

jasną odpowiedź, interpretację, którą można mieszkańcom przekazać. Może jakieś 

oznakowanie bardziej czytelne, bo w tej chwili to jest taka trochę pułapka. Jest plac, który 

zachęca do parkowania, czy zachęca czasem do organizowania pewnych wydarzeń.                           

Nie do końca wiadomo za bardzo jak się w tej przestrzeni poruszać, bo część jest Spółdzielni, 

część jest powiatu. Warto by było się temu przyjrzeć. 

 

Starosta wyjaśnił, że problem jest tego typu, że tam jest teren Spółdzielni Mieszkaniowej,                

jak i pas drogowy. Przy czym ten teren Spółdzielni jest terenem znacznie większym. W czasie 

kiedy wykonywaliśmy kostkowanie, to Spółdzielnia postulowała, żeby nie wyznaczać miejsc 

parkingowych, czy postojowych. Stąd też to nie zostało zrobione. W tej chwili trudno 

powiedzieć, co tam jesteśmy w stanie zrobić.  

 

Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę w posiedzeniu do dnia 22 marca 2024 r.                 

godz. 9:50. 

 

Przewodniczący Komisji wznowił posiedzenie Komisji w dniu 22 marca 2024 r.                 

godz. 9:50. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 55 posiedzenia Komisji.                  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała 

                Przewodniczący Komisji 

Główny specjalista         Rozwoju Gospodarczego  

Wanda Komorowska        i Infrastruktury Przestrzennej 

 

 Włodzimierz Pietruszewski 

 

 


